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vážení sousedé,

začalo astronomické léto. Na polích i v

zahradách je plno práce a nejinak je tonru i na

adu obce. A o tom, co se dělo, děje a dít

bude, najdete informace v tomto Zpravodaji.

Vaše zastupitelstvo

Několik krátkt ch zpráv z obce:
- zavedli jsme pravidla související se

systémem GDPR
- pracujeme na změnách, souvisejících se

stanovením v še stočného - viz. článek dále
- trvale pracujenre na zajištění zdroje vody do

vodovodu
- a trvá p íprava akcí související s p ipomínkou

100. vrlročí založení republiky" kdo 7e

sousedrj má nějak,, nápad?

Začíná sezóna volejbalu za školou !!!
Rostoucív konnost hráč je stále patrnější,
ale to nebránítomu, aby se p idal ten, kter, si

chce zahrát také. pravidelná setkávání s
,-, lmíčem a sítí (a samoz ejmě s bodr mi hráči)

probíhajíkaždou neděli od 18:00 hodin a

podle domluvy i v t, dnu ve stejnlí čas.
Registrace a více informací na

wwyy, kan qp rp sy. 3/vole i ba l

S!ovo starosty.
Již na začátku volebního obdobíjsme se společně

se zastur:iteli obce shodli, že se nebudeme vyjad ovat
k poiopravdá;,n, p ekrucovan m faktrirn a ričelov m
konstrukt m, které se čas od času dostanou občanr]m
do schránek, A toto pravidlo budeme dodržovat i
nadále. Prostě to nestojí za tc. Pokud chce kdokoliv
cokoliv vědět, vysvětlit," mťiže še se "mnou jakó
starostou či kter mkoli zastupitelem kdykoliv potkat,
p íležitostí je k tomu dosi. Moc bych si p át, aby více
občanrj chodilo na zasedání zastupitelstva, která jsou
ve ejná a o jejich termínech jsou občané včas a ádně
info rm ová n i ,

Vím, že kdo chce psa bít, hťrl si najde. Ale také
vě ím, že kdo chce b,it informován - informace k tomu,
aby si udělal svůrj názor; si najde také.

Radek Havl íček, starosta
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Svátek dětí (i dospěl ch) 2018.
V letošním roce, a o pár dnrj d íve, jsme oslavili Den dětí
Koněprusk ch i Bítovskrich ve velkém stylu !

Díky štědrému finančnímu daru pana lng. Václava
Havlíčka spolku Komunitní centrum Koněprusy a Bítov a
díky podpo e vedení obce, jsme mohli vyrazit velkrim
autobusem až do zoo Dvťrr králové nad Labem.
Akce to byla vskutku poda ená, i lecktery dospělri se

vrátil do dětsklích let a zavzpomínal na školní vrilety,

včetně zábavy v 1utobuse, svačin, p estávek n1 č rání
apod. Cestu jsme zvládli bez problém a v ZOO jsme se

zabavili částečně sami (zví at, expozic i zábavy je tam
více než dosti a částečně spolu, protože jeden
z p íznivcri spolkovrich akcí pan Tomáš Hajiryš pracuje
jako prrivodce Safari Dv r Králové, a tak nás poutavym a

netradičním zprisobem seznámil se životem divoklich
zví at v Safari. Vě te, že mít ohromného majestátního
lva pár metrťr p ed sebou a vidět, že nás vidí, je
nezapomenutelnli zážitek pro každého! Otázkou zrjstává,

kdo tam byl vlastně pánem...
Byla to zkrátka jedna z akcí, na kterou se nezapomíná!
Na co určitě nezapomenu/ bylo poznávací znamení
p íznivc piva z Koněprus a Bítova - efektně zavěšeny
plastov kelímek na pivo s obrázkem zví ete u pasu O. R
propos - i my máme doma kelímek s obrázkem 2 goril

ee ! Možná by ty naše keiímky daly dohromady také
slušnou zoo o!
Těším se na další společnou akci a užijte si krásné léto!

Za Komunitnícentrum Koněprusy a Bítov, z.s.
stáňa králová

Váženíspoluobčané , 
]

s koncem volebního období, bych ráda

shrnula svojí činnost v roli zastupitelky obce.
Když jsem v roce 2a1,4 byla zvolena, musím
p iznat, že jsem v bec netušila, co bude tato
práce obnášet a pot ebovat. Jsem ráda, že se
mi povedlo prosadit zakoupení nového
modernějšího softwaru Keo, čímž se do
rjčetnictví vnesla profesionalita a to i díky
spolupráci s externí četní firmou.
Čas ukázal, jak dobré to bylo rozhodnutí,
protože nároky, které jsou nyní na obce
kladeny, jsou stále vyšší (nap . GDPR),

Obec se stala plátcem DPH a hlavně
provozovatelem ČOV, 7 čehož vypl vá

povinnost obce uzav ít smlouvy o odvádění
odpadních vod s občany a nastavit fakturaci
stočného. Začátek tohoto pi,ocesu rozhodně
nebyl jednoduch . Chtěla bych poděkovat
vám všem za trpělivost. l tady se ukázaly
rozdíly v p ístup.lr . občanťr k. této nové
povinnosti. Někte í si snad ani neuvědomují,
že znečišťují životní prost edí nejen ve svém
okolí, ale i sobě, protože tu žijeme všichni a
okolí budeme mít takové, jaké si vytvo íme a
jak ho budeme chránit.
Dále jsem ráda, že se poda ilo vnést do
celého systému vliběru poplatkr3 ád a vybírat
poplatky dle platnych vyhlášek. Dťrslednost
v těchto věcech je pro mě drjležitá a ukázalo
se, že nese ovoce.

P estože moje očekávání, co všechno za 4

roky stihnu, se ukázala jako nereálná, mám
radost, že se alespoň něco ze zam šleného
poda ilo. Zjistila jsem, že pracovat pro občany
není jednoduché a myslím si, že by si každ

tuto práci měl alespoň jednou za život ve své

obci zkusit.

Děkuji Vám za Vaši dťrvěru a podporu.
Jana Melicharová
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Naši jubE!anĚi:

Na ja e a v létě letošního roku oslavili
či oslaví své kulaté či p lkulaté
narozeniny tito naŠi sousedé:

pan Václav Havlíček
paní Hana Hubená
pan Václav Krbec
paníMarie Záho íková
pan Bohumil Kašička

P ejeme jim všechno dobré a hodně
zdraví do dalších let.

ZO Koněprusy

Noc s Andersenem,
V pátek 23. 3, jsme se již po osmé sešli našimi dětmi v Komunitním centru na jiŽ tradiČní Noci s
Andersenem. Noc s Andersenem p erostla z Městski knihovny v Uherském Hradišti, kde p ed 18 lety
začínala, do knihoven po celém světě, Letos se podle vydané tiskové zprávy scházely děti na více neŽ ],.600

místech a odhadovaná ričast.byla 95,000_mal, ch i velk, ch čtená ... Nocovali v Čechách, na Moravě i ve

Slezsku a na Slovensku, ale i za podpory česlo ch krajansk, ch spolkri v zahraničních knihovnách i školách;

byli mezi nimi rjčastníci z Polska, Srbska, Chorvatska, Slovinska, Bulharska, USA, Austrálie, Řecka, Velké

Británie, Německa,. Dánska, Ngvgho Zéla,ndu,, Malty, Španělska, Portugalska,_Šv cafk?, francie, ltálie,

Šaiiuste nrábíe.'t-étds se'opět ioda ilo ňaváiat-tóntatt ! Řibucem v áfriclié Keni, kde p enocovalo 20

africk,ich dětí. Tématem letošního pohádkového nocování byly p íběhy z knihy Povídání o pejskovi a

kočičce Josefa Čapka a 80. rn ročí vzniku klubu Rychl ch šíp . l my jsme tato témata vyuŽili a děti s nimi
pracovali cel, večer, Veliké poděkování za pomoc s organizací pat í zejména paní BartoníČkové a
Drahotové, za péči o děti lvě Čampulové a hlavně všem maminkám, které na Noc s Andersenem napekli

dobroty. petr kadleček

Vážen í spoluobčané,

bť neradi, ale z pozice ádného hospodá e obecních
finančních prost edkri, vás chceme informovat, že po
zkušebním ročním provozu kanalizace (rok 2aL6lr a ročním
běžném provozu (rok 2017I, kdy cena :a stočné zťrstala v
plánované v}rši Kč 34,50 bez DPHllm' se, projevil trend
zvyšujících se nákladrj na provoz,

Nezbrivá tedy jiná možnost, než upravit cenu stočného
od ].. L.2aL9 na v}iši Kč 37,- bez DPH /tm', což alespoň částečně
pokryvá zvyšující se náklady na provoz kanalizace a ČOV.

Děkujeme za pochopení.
Zastu pitelstvo o bce Koněprusy
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O těžbě ve Velkolomu Čertovy schody

Od 70. let 19. století bylo v okolí naší obce několik lomů, které dodávaly vápenec do cementáren a

vápenic v Králově Dvoře a Berouně, V roce 1946 byly lomy i vápenky znárodněny. V 50. letech minulého
století byla zahájena !Ýstavba Vápenky Čertova schody a otvírka Velkolomu Čertovy schody v místě tzv.
Císařského lomu, dnes lomu VČS -Západ. Velkolom je držitelem doblývacího prostoru Koněprusy (DP

Koněprusy}, ktenýbyl stanovenrozhodnutímOSMO-T/DP t23/63ze dne17.3.1963.
V současné době na lomu VČS západ probíhá hornická činnost na základě rozhodnutí oBÚ (oblastní

báňský úřad) v Kladně ze dne 24. 8. 2001. Citované rozhodnutí bylo několikrát změněno, a to mimo jiné
rozhodnutím OBÚ v Kladně (dle §1O odst.10 zákona č.6V1988 §b.) ze dne 12.6.2OO7, zn.
9489/20061021003, což je zahloubení na 9.etáž - báze 280 m.n.m. Hornická činnost podle v,ýše

citovaného rozhodnutí a následných jeho změn bude probíhat v dobývacím prostoru Koněprusy na |omu
VČs-Západinadále.

Dne 4.4.2018 proběhlo ústníjednání spojené s místním šetřením o povolení hornické činnosti DP
Koněprusy a plánu owírky, přípravy a dobývání pro lom VČS - západ (ll.etapa) o dotěžení vápenců na bázi
260 m.n,m. v příštích letech, jako základ přípravy na sanaci a rekultivaci ,,jezerního dna" dle
dokumentace ,,Prováděcí projekt sanace a rekultivace dna lomu VČS - Západ, listopad 2014 GET ",
k čemuž obec dala souhlas.

V současnosti se těží v lomu VČS - Západ na bázi (kótě) 28O m.n.m,, která bude pokračovat do roku
2020 a poté se zahájítěžba na bázi 260 m,n.m,, která by měla probíhat do roku 2025.
Tato těžba bude v převážné většině na katastru obce, takže obci z toho budou plynout odvody
z vytěženého materiálu.

Všechny tyto daje byly projednávány na Ve ejn, ch zasedáních zastupitelstva a občané se k nim
mohli v diskuzi vyjád it. Stále jsou to ridaje k dispozici na Obecním rj adě k nahlédnutí.

Miroslav sudík


